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JIHLAVA (jv) -  Slavnostní nálada panovala ve středu na VŠ polytechnické v Jihlavě. 
Diplomy tu po třech letech studia přebírali noví bakaláři.  

 Promoce a sliby absolventů v oborech Finance a řízení a Cestovní ruch musely v aule školy 
pro velký zájem o účast přátel či rodin probíhat v několika etapách po 29 studentech. Kapacita 
auly si dokonce vyžádala striktní omezení počtu hostů, původně na dva k sezení a dva k stání, 
což vyvolalo diskuzi mezi absolventy.  

 "Snažíme se proti tomuto opatření bojovat -  rodiny absolventů nemohou na promoci. Sama 
jsem pozvala devět lidí, kteří jsou mi nejbližší, a nyní budu muset potupně pěti z nich říct, že 
nemohou jít. Jsou to lidé, kteří mě podporovali 3,5 roku a na promoci se těší...," sdělila JL 
před promocí jedna z absolventek, která nechce být jmenována. Studenti podle ní navrhovali 
udělat menší skupiny nebo celou promoci přesunout do větších prostor.  

 Z původních čtyř povolených hostů se nakonec počet rozrostl na šest a ceremoniál promoce 
proběhl v tradičně velmi slavnostním duchu. Ani zákaz přítomnosti dětí do tří let nebyl 
nakonec brán nijak striktně a promoci bylo v auditoriu přítomno dokonce i spící nemluvně.  

 Jeho Magnificence, rektor VŠPJ Ladislav Jirků, ve své řeči zdůraznil dvojnásobný význam 
vzdělání pro uplatnění právě v době probíhající největší hospodářské krize za posledních sto 
let. Připomněl novopečeným bakalářům, že učit se budou muset po celý svůj profesní život.  

 "S našimi prvními absolventy jsme už navázali kontakt, velmi si ceníme jejich praktických 
poznatků o uplatnění vědomostí, které na naší škole získali," dodal rektor Jirků.  
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